

台南市立鹽行國中 112 學年度第一學期 一年級英語科 補考題庫

一、文法：每格 2 分、共 52 分

- () 1. Zed: Is your uncle a singer?
Lucy: No. He is an _____. (A)actor (B)writer (C)driver (D)police officer

答案：(A)

解析：actor 是演員，前面用 an。

- () 2. Carter: _____ is your name?
Jim: I'm Jim. (A)Where (B)What (C)How (D)Who

答案：(B)

解析：What is your name? 你的名字是什麼？

- () 3. Stacy: _____ your cellphone number?
Ken: It's 0928-135-246. (A)What (B)Where's (C)What's (D)How old

答案：(C)

解析：問內容用 What 且須 be 動詞。

- () 4. Terry: What's your name?
Karen: _____ name is Karen. (A)My (B)His (C)Her (D)Our

答案：(A)

解析：我的名字是 Karen，搭配所有格(my)。

- () 5. Aaron: What a cute puppy!
Betty: _____ name is Lucky. (A)Its (B)It's (C)It (D)It is

答案：(A)

解析：It 的所有格為 Its。

- () 6. Nice _____ you, Helen. (A)to meet (B)meet (C)meeting (D)to meeting

答案：(A)

解析：很高興遇到妳。

- () 7. Nicole: _____ that?
Sam: It's an apple. (A)Who's (B)Where's (C)What's (D)How's

答案：(C)

解析：問內容用 What。

- () 8. Cathy: _____ your brother a doctor?
Jackie: No, he isn't. (A)Who's (B)Are (C)What's (D)Is

答案：(D)

解析：由答句的 No 可知問句為以 be 動詞為首的 Yes/No 問句。你的兄弟是醫生嗎？主詞為單數名詞，故 be 動詞用 is。

- () 9. The birthday gifts _____ Maggie are on the table over there. (A)at (B)to (C)for (D)in

答案：(C)

解析：「給」Maggie 的生日禮物在桌上。

- () 10. Pam: What is this?
Vic: It is _____. (A)clock (B)a doll (C)candies (D)puppies

答案：(B)

解析：這是一個洋娃娃。由 It 可知後方應為單數名詞，單數可數名詞前方要加冠詞 a/an。

- () 11. _____ are beautiful flowers. (A)It (B)These (C)This (D)That

答案：(B)

解析：由 are 可知主詞為複數。

- () 12. These are _____. (A)mouse (B)geese (C)dog (D)ant

答案：(B)

解析：These are 後方搭配複數名詞。

- ()13. Alba: Who is that man?
Becky: He is my _____. (A)aunt (B)wife (C)uncle (D)daughter
答案：(C)
解析：他是我叔叔。
- ()14. Charlie: Who is in the garden?
Scarlette: Stacy and Sakura _____. (A)is (B)are (C)be (D)am
答案：(B)
解析：Stacy 和 Sakura 為複數，故用 are。
- ()15. Bradley: How old are Kevin's brothers?
Mr. Brown: They are six _____. (A)year (B)old (C)year old (D)years old
答案：(D)
解析：大於一歲的歲數用 years old。
- ()16. _____ at those beautiful flowers over there. (A)Look (B)Looking (C)To looking (D)Looks
答案：(A)
解析：祈使句用原形動詞。
- ()17. The party is _____ 7 p.m. _____ 9 p.m. on Mother's Day. (A)from ; to (B)from ; from (C)to ; to (D)to ; from
答案：(A)
解析：派對從母親節晚上 7 點到 9 點。
- ()18. Wade, _____ put your bag on the dining table. (A)don't be (B)be not (C)don't (D)not
答案：(C)
解析：助動詞 don't 置於動詞前方，表示否定祈使句「不要...」。
- ()19. Where are the birthday gifts _____ Maggie? (A)at (B)to (C)for (D)in
答案：(C)
解析：「給」某人用 for。
- ()20. Are there _____ chairs and desks in the bedroom? (A)not (B)any (C)a (D)the
答案：(B)
解析：any 用於疑問及否定句。
- ()21. A: What _____ there behind the tree?
B: _____ two cats. (A)is; There is (B)are; They are (C)is; There are (D)are; They're
答案：(C)
解析：樹後面有什麼？有兩隻貓，what 當主詞，視為三單，故選(C)。
- ()22. Happy Birthday! The cake _____ the table is for you. (A)between (B)in (C)on (D)next
答案：(C)
解析：生日快樂！「在桌上」的蛋糕是給你的。故選(C)。
- ()23. Henry: Look at the sign _____ the wall. What is it?
Lizzie: Don't take pictures. (A)at (B)on (C)about (D)with
答案：(B)
解析：在牆「上」，「在...上」用 on。
- ()24. _____ many gifts under the Christmas (聖誕) tree. They are for my family. (A)They are (B)It is (C)There is (D)There are
答案：(D)
解析：在聖誕樹下「有」很多禮物，是給家人的，故選(D)。
- ()25. Tony: Is the picture _____ the wall?
Iris: Yes, it is. Look! It's just over there! (A)at (B)in (C)on (D)under
答案：(C)
解析：那幅畫「在」牆「上」嗎？，「在...上」用 on。

- ()26. It is seven o'clock. Mr. and Mrs. Williams _____ in the dining room. (A)are eating (B)eat (C)to eat (D)eats

答案：(A)

解析：由第一句表達現在七點鐘，可推知第二句應表達 Mr. and Mrs. Williams 「正在飯廳做…」，故須用現在進行式 Be 動詞 + V-ing。

二、字彙選擇(應用字彙)：每格 3 分、共 30 分

- ()1. Sam is thirteen years old. He is now a _____ student. (A)junior high school (B)zoo (C)home (D)park

答案：(A)

解析：Sam 13 歲。他現在是名「國中」生。

- ()2. This is _____ to me. It's a piece of cake. (A)beautiful (B)hard (C)easy (D)late

答案：(C)

解析：這件事情非常「簡單」。根本一塊蛋糕。

- ()3. Please cut the cake with the _____. (A)bowl (B)country (C)knife (D)menu

答案：(C)

解析：請用「刀子」切這塊蛋糕。

- ()4. The flowers (花) in the _____ are beautiful. (A)garden (B)shoulder (C)fork (D)knife

答案：(A)

解析：「花園」裡的花很漂亮，故選(A)。

- ()5. What a beautiful day! Let's go to the park and have a _____. (A)picture (B)lunch (C)picnic (D)call

答案：(C)

解析：根據第一句美好的一天，得知適合從事戶外活動，所以選 picnic (野餐)。

- ()6. There are many cute _____ in the park. They are playing hide-and-seek (捉迷藏). (A)kids (B)farmers (C)snacks (D)cameras

答案：(A)

解析：根據第二句正在玩捉迷藏，得知對象為「小孩子」。

- ()7. Mrs. Lin is _____ her three-year-old son. (A)planning (B)picnicking (C)feeding (D)using

答案：(C)

解析：Mrs. Lin 正在「餵」她三歲的兒子。

- ()8. There are many famous _____ in Tainan. Let's go there and eat some. (A)artworks (B)snacks (C)museums (D)tickets

答案：(B)

解析：根據第二句去吃些東西，得知為可食用的 snack (小吃)。

- ()9. There are many beautiful pictures and works of art in the _____. (A)forest (B)dish (C)market (D)museum

答案：(D)

解析：第二句許多漂亮的藝術品，得知可能在 museum (博物館) 裡。

- ()10. The puppy can _____ things, even big boxes. (A)melt (B)freeze (C)lose (D)move

答案：(D)

解析：這隻小狗可以搬東西，甚至是大箱子。

三、對話：每格 2 分、共 18 分

- ()1. A: How are you doing?

B: _____ (A)I am fine. (B)I am at the party. (C)Let's have fun. (D)You are welcome.

答案：(A)

解析：我很好。

- ()2. A: Welcome to my home. _____, please.
B: Thanks. (A)Don't bring any drinks (B)I am sorry about it (C)Come on in (D)That's not easy

答案：(C)

解析：歡迎來我家。請進。

- ()3. Dad: _____ Son: It's eleven o'clock. (A)What time is it? (B)Where is my watch? (C)Is it eleven o'clock? (D)Isn't it eleven o'clock?

答案：(A)

解析：父：現在幾點？ 子：七點，故選(A)。

- ()4. Jacob: What's under the bed?
David: _____ (A)They are my cats. (B)They are beautiful. (C)I'm happy about that.
(D)Are there any cats over there?

答案：(A)

解析：Jacob：床底下是什麼？ David：牠們是我的貓，故選(A)。

- ()5. Kevin:
Grace: Stinky tofu. (A)What is your favorite snack? (B)How is the stinky tofu? (C)Where is your snack from? (D)Where is the stinky tofu?

答案：(A)

解析：據回應臭豆腐是最棒的，推測問句應該和食物有關連，所以選(A)。

- ()6. Tina: What are those students playing?
Sam: _____ (A)They are drinking milk tea. (B)They are playing ring toss. (C)They are watching TV. (D)They are eating stinky tofu.

答案：(B)

解析：根據 What 詢問「事物」，並提到那些學生正在玩什麼，所以選擇(B)套圈圈來回應。

- ()7. Elsa:
Jack: They are taking pictures there. (A)Are they in the picture? (B)What are they taking pictures of? (C)Are they taking pictures? (D)What are people doing in the meadow?

答案：(D)

解析：根據回應得知人們在那裏拍照，推測應該是問人們在做什麼，故選(D)。

- ()8. Cathy: What's that in your hand?
Tanya: _____ (A)It's famous. (B)It's good. (C)It's a museum. (D)It's a ticket.

答案：(D)

解析：根據 What 詢問「事物」，並提到手中有什麼，所以選擇(D)票來回應。

- ()9. Edward: How is your pig blood cake?
Peter: _____ (A)Well, enjoy the drink. (B)Not bad. (C)So, what is it? (D)You're welcome.

答案：(B)

解析：根據 How 詢問「感受」，並提到豬血糕味道如何，所以選擇(B)還不錯來回應。